

|  |  |  |                                     |
|--|--|--|-------------------------------------|
| Country  | Syria  | الجمهورية العربية السورية  | البلد                               |
| Company Name:  | Al-Hafez Company for Refrigerators and Household Equipment | شركة الحافظ لصناعة البرادات والأدوات المنزلية  | اسم الشركة:                         |
| Company Representative:  | Adel Al-Suleiman Al-Salieby                                | عادل السليمان الصليبي  | اسم ممثل الشركة:                    |
| Job Title  | Delegated Manager  | مدير مفوض  | المنصب الوظيفي:                     |
| Postal Address:  | P.O.Box 958, Damascus, Syria                               | ص ب 958، دمشق، سورية   | العنوان البريدي:                    |
| Tel. (incl. codes):  | 00963116714800   | ٠٠٩٦٣١١٦٧١٤٨٠٠   | أرقام الهواتف (رمز البلد والمنطقة): |
| Fax Number:  | 00963116714607   | ٠٠٩٦٣١١٦٧١٤٦٠٧   | رقم الفاكس:                         |
| Email:   | alhafez@alhafez.com  | <a href="mailto:alhafez@alhafez.com">alhafez@alhafez.com</a>   | عنوان البريد الإلكتروني:            |
| Website:   | <a href="https://alhafez.com">https://alhafez.com</a>      | <a href="https://alhafez.com">https://alhafez.com</a>  | موقع الانترنت:                      |
| Logo   |  |  | صورة اللوغو                         |
| <p>The company was established in the early 1930s, and in 1951, the founder of the company, Hajj Ihsan Al-Hafez (PBUH), started producing household refrigerators. Al-Hafez produced the first household refrigerator in the Middle East in the late 1950s.</p> <p>Al-Hafez Company strives to keep pace with the development of refrigerators and household industries, and it meets all the quality requirements related to performance and safety. It obtained the ISO 9000 for its quality management system, and its products are CE certified, to assure the consumers' safety and environment-friendliness, conforming to the European ICE and EN standards. Al-Hafez Company is TUV certified for meeting safety and security requirements. The company is involved in local and international endeavors for environmental protection; specifically, the issue is abandoning Freon and replacing it with environment-friendly gases.</p> <p>The company conducts all quality control processes for its products with great care and diligence throughout the production line. Various examination and testing labs have been established to meet the necessary efficiency requirements by providing the most advanced and accurate measuring devices, operated by highly skilled and qualified technicians.</p> <p>Following the international trend of saving energy, Al-Hafez Company incorporated a smart inverter compressor that is characterized by low noise, voltage stability and high efficiency and achieved 60% to 65% of the annual energy consumption.</p> |  | <p>لمحة عن الشركة</p> <p>كانت بداية مسيرة الشركة في مطلع الثلاثينيات من القرن الماضي، وفي عام ١٩٥١ بدأ مؤسس الشركة الحاج إحسان الحافظ رحمه الله بإنتاج البرادات المنزلية. كان براد الحافظ أول البرادات التي أنتجت في منطقة الشرق الأوسط في نهاية الخمسينيات.</p> <p>تسعى شركة الحافظ إلى مواكبة التطورات في صناعة البرادات والأدوات المنزلية وهي تلبية كافة الشروط والمتطلبات الواردة في المواصفات الوطنية والدولية المتعلقة بالأداء والأمان، فقد حازت على شهادة نظام إدارة الجودة ISO 9000 كما تحمل منتجاتها شهادة CE والتي تعني ضمان هذه المنتجات لسلامة المستهلك والبيئة حسب المواصفات الكهربائية الدولية ICE والمواصفات الأوربية EN. وقد حصلت شركة الحافظ على شهادة خاصة بتلبية متطلبات السلامة والأمان من مؤسسة TUV.</p> <p>علاوة على ذلك، تتفاعل الشركة بقوة مع الجهود المحلية والدولية المستخدمة في حماية البيئة. يتجسد الجانب الأكثر أهمية في استبعاد تطبيق غاز الفريون واستبداله بغازات صديقة للبيئة.</p> <p>تجري الشركة جميع عمليات ضبط الجودة لمنتجاتها بحرص شديد وعناية قصوى على امتداد خط الإنتاج. وتم إنشاء مختبرات الفحص والاختبار المختلفة لتلبية متطلبات الكفاءة اللازمة بتوفير أجهزة القياس الأكثر تقدماً ودقة، بإشراف الفنيين المؤهلين ذوي المهارات العالية.</p> <p>وحيث أن جميع المواصفات الدولية تتوجه للتوفير في استهلاك الطاقة دأبت شركة الحافظ على تطوير منتجاتها لهذا الغرض وتم تركيب ضاغط إنفرتر ذكي يتميز بضجيج منخفض واستقرار في الجهد وكفاءة عالية ويعمل في ظروف بيئية صعبة وحرارة جو مرتفعة ومحمي من تقلبات التغير في الجهد حيث استطعنا توفير من ٦٠٪ إلى ٦٥٪ من استهلاك الطاقة السنوي.</p> |                                     |